

السيرة الذاتية

أ.م. د احمد سعد جاري الاسدي

الجامعة المستنصرية – كلية الإدارة والاقتصاد-

Email: ahmedsaadjar006@uomustansiriyah.edu.iq

ملخص تعريفى: أستاذ تدريسي في قسم المحاسبة، التخصص الدقيق محاسبة مالية ودولية، مدير تدقيق الكلية سابقا

الشهادات الدراسية:

- #1: Ph.D. دكتوراه فلسفة في المحاسبة من جامعة بغداد 2018
- #2: M.Sc. ماجستير محاسبة من الجامعة المستنصرية 2008
- #3: B.Sc. بكوريوس علوم محاسبة من الجامعة المستنصرية 2003

الجوائز والتكريم الأكاديمي

- حاصل على العديد من كتب الشكر من السيد وزير التعليم العالي والبحث العلمي، السيد رئيس الجامعة المستنصرية، السيد عميد كلية الإدارة والاقتصاد

الخبرة الأكاديمية والتدريس:

- التدريس في كلية الإدارة والاقتصاد قسم المحاسبة وقسم إدارة الاعمال

المقررات الدراسية التي تم تدريسها:

الدراسات الأولية	الدراسات العليا
1. قسم المحاسبة / مرحلة أولى (محاسبة مالية (2+1) / مرحلة ثانية (محاسبة حكومية، محاسبة إنكليزي (2+1) / مرحلة ثالثة (تدقيق)/ مرحلة رابعة (محاسبة متخصصة، محاسبة إدارية)	1. دبلوم تدقيق ورقابة / محاسبة متخصصة (2021-2020) /محاسبة مالية (2022-2021). 2. ماجستير محاسبة /نظرية محاسبية

2. قسم إدارة الاعمال / مرحلة ثالثة (محاسبة تكاليف)	(2021-2022) / محاسبة مالية (2022-2023 و 2023-2024). 3. دكتوراه محاسبة/ محاسبة متخصصة (2022-2023)
--	---

الانتساب المهني او الجمعيات:

- مدير تدقيق الكلية للفترة 2008-2012
- عضو لجان امتحانيه وتدقيقه لسنوات عديدة
- رئيس لجان جرد الأمور المالية للسنوات 2008-2012
- رئيس لجنة صيانة 2019
- عضو اللجنة العلمية لقسم المحاسبة 2019 ولحد الان 2014
- عضو لجان العديد من مقاصات الطلبة العليا والاولية
- عضو لجان الارشاد التربوي
- عضو لجان الاستلال الورقي للترقيات العلمية
- عضو نقابة المحاسبين
- عضو لجان الامتحان المشترك والرصانة العلمية مع الكليات الاهلية
- عضو لجان مناقشة رسائل الماجستير واطاريج الدكتوراه في قسم المحاسبة
- عضو لجان مناقشة رسائل الماجستير واطاريج الدكتوراه في عدد من الجامعات العراقية والعهد العالي للدراسات المحاسبية والمالية
- عضو لجان الامتحان الشامل لطلبة الدكتوراه في قسم المحاسبة

المنشورات العلمية

- بحوث علمية. منشورة في مجلات ضمن مستوعبات سكوباس ومجلات عالمية ومجلات محلية
 - كتب مؤلفة
 - مقالات
 - فصول.
- تطوير المهارات: شارك في العديد من المؤتمرات الداخلية والمحلية والدولية وقدم العديد من الورشات والدورات التدريبية والندوات الحضورية والالكترونية وقيم العديد من البحوث والرسائل والاطاريج

المشاركة في دورة التدقيق والرقابة الداخلية التي أقامتها الجامعة المستنصرية لتطوير كوادرات الحسابات والمراجعة الداخلية عام 2011 كمسؤول عن وحدة التدقيق في الكلية

- شهادة إتقان اللغة الإنجليزية للتقديم للدراسات العليا بهيئة التعليم الفني / رقم 10114/7/27 بتاريخ 2004/8/14

- IC3 شهادة الحاسوب الجامعة المستنصرية / مركز الحاسبة الالكترونية العدد / 786 في 2011/8/16
- اختبار معهد تكنولوجيا المعلومات ST/1507 بتاريخ ITP-TOEFL 2012/2/7

Curriculum Vitae

Assistant Prof. Ahmed Saad Jari AL-Asedy
Mustansiriyah University – College of Administration and Economic
Email: ahmedsaadjar006@uomustansiriyah.edu.iq

PERSONAL SUMMARY: Teaching professor in the Department of Accounting, specialization in financial and international accounting, former director of college auditing

EDUCATION:

Ph.D. #1: Ph.D. #1: Accounting Science / University of Baghdad / College of Management and Economics / 2018

□ M.Sc. #2: Accounting Science / Mustansiriya University/ College of Management and Economics / 2008

□ B.Sc. #3: Accounting Science / Mustansiriya University/ College of Management and Economics / 2002-2003

ACADEMIC HONORS AND AWARDS:

- He received many book of thanks from the Minister of Higher Education and Scientific Research, the President of Al-Mustansiriya University, and the Dean of the College of Administration and Economics.

ACADEMIC /TEACHING EXPERIENCE:

- #1: Teaching at the Faculty of Management and Economics Department of Business Management / Economics / Accounting Dept.

COURSES TAUGHT:

Graduate Studies	For preliminary studies
1. Diploma in Auditing and Control /	1. Accounting Department / First

Specialized Accounting (2020-2021) / Financial Accounting (2021-2022). 2. Master's in Accounting/Accounting Theory (2021-2022)/Financial Accounting (2022-2023 and 2023-2024). 3. Doctorate in Accounting/Specialized Accounting (2022-2023)	stage (Financial Accounting 1+2) / Second stage (Governmental Accounting, English Accounting 1+2) / Third stage (Auditing) / Fourth stage (Specialized Accounting, Administrative Accounting) 2. Business Administration Department / Third Stage (Cost Accounting)
--	--

PROFESSIONAL AFFILIATIONS:

- Director of College Auditing for the period 2008-2012
- Member of examination and audit committees for many years
- Chairman of the financial matters inventory committees for the years 2008-2012
- Chairman of the Maintenance Committee 2019
- Member of the Scientific Committee of the Accounting Department from 2019 until now 2014
- Member of the committees of several graduate and undergraduate student clearings
- Member of educational guidance committees
- Member of paper production committees for scientific promotions
- Member of the Accountants Syndicate
- Member of the joint examination and academic sobriety committees with private colleges
- Member of the discussion committees for master's theses and doctoral theses in the Accounting Department
- Member of committees discussing master's theses and doctoral theses in a number of Iraqi universities and the Higher Institute of Accounting and Financial Studies
- Member of the comprehensive examination committees for doctoral students in the Accounting Department

PUBLICATIONS:

- scientific researches. Published in Scopus magazines, international magazines, and local magazines
- Authored books
- Articles
- Chapters.

PROFESSIONAL DEVELOPMENT

Skills development: He participated in many local and international internal conferences, presented many workshops, training courses, and in-person and electronic seminars, and evaluated many research, theses, and dissertations.

Participation in the audit and internal control cycle set up by the Al-Mustansiriya University to develop cadres of accounts and internal audit in 2011 as an administrator for the unity of the audit at the college.

- Certificate of English language proficiency to apply for postgraduate studies Technical Education Authority / No. 7/27/10114 on 14/8/2004
- Computer certificate Mustansiriya University / Center for Electronic Calculator Issue / 786 on 16/8/2011 IC3
- Testing of the Institute of Information Technology ST / 1507 on 7/2/2012 ITP-TOEFL